
KINO—KLUB "ZAGREB"
Trg žrtava fašizma 14.
41 OOO ZAGREB

Br. 82-2/87. 27.IV 1987.

ZAPISNIK

32.sjednice Predsjedništva Kino-kluba “Zagreb" održane 27.IV 1987.go
dine od 20.30 do 22.15 sati u prostorijama KKZ, Trg žrtava fašizma 14. "po
Prisutni članovi Predsjedništva: Branko Blašković, Branko Bubenik, Mi- 

lan Bukovac, Ludvik Matić, Duško Popo
vić

Opravdano odsutni članovi Predsjedništva: Zlatko Komšić, Božidar Rejko- 
vić, Zvonimir Stančić

Odsutna bez opravdanja: Dubravka Poršek

Konstatacija: Od devet članova Predsjedništva prisutno je pet.

Zaključak: Predsjedništvo ima kvorum i može donositi punovažne odluke.

Predložen je slijedeći dnevni red:

1. Informacija o stanju radova u prostorijama KKZ;

2. Nastavak kino-video tečaja u organizaciji KKZ;

3. Mogućnosti korištenja video opreme za članove KKZ;

4. Status tajnika KKZ;

5. Rješenje problema knjigovođe KKZ;

6. Održavanje Republičke smotre filmskog amaterizma;

7. Pripreme za godišnju skupštinu KKZ;

8. Pitanje povrata filmova KKZ u klupsku filmoteku?

9. Nabavka i popravak filmske opreme za potrebe KKZ.

Predloženi dnevni red je jednoglasno usvojen.

Ad. 1. Informacija o stanju radova u prostorijama KKZ

Konstatacija: Radovi na preuređenju prostorija KKZ trebali su biti 
završeni do 15.IV 1987.godine, ali obzirom na prošire
nje obima radova i organizacione i financijske proble
me ovaj je rok pomaknut do l.VI 1987.godine.

Zaključak: Navedeni radovi financiraju se iz sredstava SlZ-a odnosno 
USIZ-a tehničke kulture i ne opterećuju programska sredst
va Kino-kluba "Zagreb", Nadzor nad organizacijom i provo
đenjem radova imaju SIZ i USIZ tehničke kulture a Predsjed
ništvo Kino-kluba "Zagreb" bit će redovito informirano o 
toku radova i svim bitni® okolnostima vezanim za njih.
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Ad 2. Nastavak kino-video tečaja u organizaciji KKZ

Konstatacija; Kino-video tečaj u organizaciji KKZ započeo je 23.11 
1987.godine a prekinut, zbog početka radova u prostori
jama KKZ 23.III 1987.godine.

Zaključak; Imajući u vidu značaj kino-video tečaja za obnovu članstva 
KKZ, Predsjedništvo KKZ donosi odluku da se tečaj svakako 
nastavi što je prije moguće a da se do završetka radova 
u KKZ tečaj odvija u prostorijama Narodne tehnike Hivatske 
u Dalmatinskoj 12., u suradnji sa KSH.

Ad 3. Mogućnosti korištenja video oprem® za članove KKZ

Konstatacija; Sredstvima SlZ-a tehničke kulture nabavljena je video 
oprema ( kamera i tri video-recordera ) koju bi treba
li koristiti članovi Kino-kluba "Zagreb” za klupske 
potrebe.

Zaključak; Do održavanja godišnje izvještajne skupštine KKZ sastavit 
če se pravilnik o korištenju video-opreme kako bi se mogla 
što prije staviti na raspolaganje članovima KKZ.

Ad 4. Status tajnika KKZ

Konstatacija: Razvojni planovi aktivnosti KKZ i obnova prostorija i 
opreme zahtijevaju pojačani angažman svih članova klu
ba te profesionalnije obaveze tajnika KKZ.

Zaključak: Predsjedništvo KKZ ocijenit če do konca mjeseca svibnja 
1987.godine dosadašnji rad tajnika KKZ i realne mogućnosti 
i potrebe izmjena u statusu tajnika KKZ te prema zaključku 
što ga bude donijelo odlučiti da li če dužnost tajnika KKZ 
i dalje obavljati dosadašnji tajnik ili će se na ovo mjes
to izabrati drugi član KKZ«

Ad 5. Rješenje problema knjigovođe KKZ

Konstatacija: U više navrata je Predsjedništvo KKZ zaključilo da je 
potrebno mijenjati dosadašnji način vođenja knjigovodst
venih poslova u klubu i donijelo načelne odluke da če 
prvenstveno zbog financijskih efekata ove poslove ubudu
će obavljati, zajedno sa istim poslovima u drugim klu
bovima tehničke kulture općine Medveščak te u OK Kl i 
SIZ-u tehničke kulture Medveščak, jedna osoba.

Zaključak: Od 1.svibnja 1987.godine knjigovodstvene poslove za potre
be KKZ obavljat će Leo Opio, bez financijske naknade iz 
sredstava Kino-kluba "Zagreb". Predaju dužnosti između do
sadašnje knjigovođe Silvije Werner i Lea Opica organizirat 
će i sudjelovati pri njoj predsjednik i tajnik KKZ, prema 
slobodnim terminima svih sudionika a najkasnije do održava
nja godišnje skupštine KKZ«

Ad 6« Održavanje Republičke smotre filmskog amaterizma

Konstat ..-čija; Smatrajući da je u godini Univ erzi jade potrebno da se, 
nakon višegodišnje pauze. Republička smotra amaterskog 
filma održi u Zagrebu, Predsjedništvo KKZ kandidiralo 
je KKZ za organizatora ove smotre.

Zaključak; Obzirom da nisu osigurana potrebna financijska sredstva i 
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da zbog načelnog stava USIZ-a kulture grada Zagreba da 
filmski amaterizam ne spada u oblast kulture nije realno 
očekivati da bi SIZ tehničke kulture mogao osigurati pot
rebnih. 2.000»000 dinara, odnosno 50% planiranih sredstava 
za održavanje Republičke smotre. Predsjedništvo Kino-klu
ba "Zagreb" povlaci kandidaturu za organizaciju smotre.

Ad 7. Pripreme za godišnju skupštinu KKZ

Konstatacija: Prema odredbama Statuta KKZ, početkom godine održava se 
godišnja izvještajna skupština kluba.

Zaključak: Ove je godine održavanje godišnje skupštine KKZ pomaknuto zbo
održavanja radova na uređenju prostorija pa je za termin odr
žavanja skupštine određen četvrtak, 14.svibnja. 1987.godine 
u 20.00 sati.

Ad 8. Pitanje povrata filmova KKZ u klupsku filmoteku

Konstatacija.: Iako je već nekoliko puta pokušano vratiti filmove koje
su autori, članovi KKZ uzeli iz filmoteke KKZ, do danas 
nije bilo uspjeha u tome.

Zaključak: tajnik KKZ će do održavanja godišnje skupštine stujjjiti u kon
takt sa onim članovima KKZ koji su dužni vratiti svoje autors 
ke filmove u filmoteku KKZ i usmeno ih obavijestiti o odluci 
Predsjedništva da će, ukoliko ne vrate filmove u skladu sa 
odlukom Predsjedništva, biti tuženi sudu zbog protupravnog 
otuđenja vlasništva Kino-kluba "Zagreb”.

Ad 9. Nabavka i popravak filmske opreme za potrebe KKZ

^o-istutccija; Početak rada video-sekcije KKZ nameće potrebu nabavke vi
deo kaseta a animatorska sekcija za svoj rad treba filmsku 
traku super 8. Jedan od nabavljenih zvučnika za ozvučenje 
kino-dvorane KKZ treba odnijeti u servis.

Zaključak: Obzirom da postoje financijska sredstva za ovu namjenu, Pred-
-sjedništvo KKZ odobrava kupovinu 20 rola filmske trake super 
8, "Kodak" te nabavku 10 video kaseta kao i servisiranje 
zvučnika za potrebe ozvučenja kino-dvorane KKZ.

Nije bilo drugih pitanja niti prijedloga pa je sjednica završena zaka
zivanjem nove za četvrtak, 7.V 1987*godini> u 20.00 sati.

Zapisničar:
Duško Popović,v.r.

Predsjednik:
Ludvik Matić,v.r


